

147 漆彈主題樂園 保險&同意書

147 Paintball Theme Park

Insurance & Consent form



臺北市內湖區安泰街 147 號 電話 Tel : 02-2631-7147 傳真 Fax : 02-2632-0833

Add: No.147, Antai St., Neihu District, Taipei City 114, Taiwan

網址 : www.147.com.tw E-mail : 147@147.com.tw

未滿 **16 歲** 學童需由家長同意，並宣導以下注意事項：

Parent/guardian consent is required for each player under **16 years old**.

I agree and acknowledge:

1. 於漆彈場地內活動，需服從現場教練指導

Paintball is to be played in accordance with the rules given by the instructor on the day

2. 如因惡意違反安全規定，現場教練有權終止遊戲，以確保安全

In the interest of safety, games will be terminated when rules are intentionally violated.

3. **若有身體不適、貧血，患有氣喘、心臟方面疾病、高血壓等不適宜運動者，請勿下場，避免激烈運動造成傷害**
Those suffering from physical discomfort, anemia, asthma, heart disease, and high blood pressure should refrain from play.

4. 漆彈射擊遊戲中可能因個人皮膚或體質關係，皮膚表皮會有少許紅腫、淤青或破皮等狀況，視射擊距離及中彈部位而定。

Players may sustain injuries such as bruising, swelling or scratches to the skin surface from the paintball pellets.

5. 本場地有投保『公共意外責任險』，屬於場地責任之險種(非個人保險)，所以於以下發生之事件，保險公司不予出險理賠：

- * 遊戲間因人為碰撞等，非場地瑕疵因素所造成之傷害
- * 遊戲間因個人不慎而滑倒、摔傷
- * 隱瞞不適合運動之疾病，而間接造成事故或傷害
- * 違反現場公告與安全規定

The venue provide contains public liability insurance(Premises liability insurance,not personal insurance)but does not cover for the following incidence :

- * Injury caused by physical contact that are not relating to a fault of the venue.
- * Slip or falling during the game that is non venue related.
- * Undisclosed pre existing medical condition before entering the game.
- * People who do not follow safety notices during play.

如您已完成宣導，請於下方處簽名。活動當日會給您的孩童一個安全又刺激的漆彈活動。

I have read the important points above and give permission for my child to participate in the paintball games at 147 Paintball Theme Park.

學童姓名 Name of Child	出生年月日 Date of Birth	身分證字號 ID Number
家長姓名 Parent/Guardian Name	緊急連絡電話 Emergency contact	